

學校：小學
Schools : Primary



佛教榮茵學校 Buddhist Wing Yan School

為了讓我們下一代在健康的地球成長，可持續的環保教育是不二之門。有見及此，我校透過環保建設、課程、多元化的活動以及社區推廣，提升我們未來主人翁的環保意識。

Sustainable environmental education plays a key role in shaping a healthy future of the Earth for our next generation. Through adopting green facilities, curriculum, educational activities and community promotion, our school has raised the environmental awareness of the children.



以簡單的實驗，向區內幼稚園學生示範海水污染對生態的影響。
A simple experiment to demonstrate to neighbouring pre-school students about the effects of water pollution on the ecosystem.



設置太陽能板，讓學生了解再生能源的技術。
A solar panel has been installed to educate students about renewable energy.



組織清潔沙灘活動，喚醒學生環境保護的重要性。
A beach cleaning activity was organized to remind students of the importance of environmental protection.



邀請環保團體到校主持講座，介紹香港的天然環境和環境保育。
Representatives from green group were invited to conduct seminars to introduce the natural environment and nature conservation in Hong Kong.